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PROTOKÓŁ Nr 10/2009 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 13 listopada 2009 roku 

 
 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
Grażyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Jan Makarewicz - Zastępca Burmistrza 
Jarosław Mikołajczyk - podinspektor 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.14.50 
 
Członkowie Konwentu minutą ciszy uczcili pamięć zmarłej Pani Wandy Dec-Konon, 
Honorowej Obywatelki Gminy Zbąszynek. 
  
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek listopadowej 
sesji.  
 
Podinspektor Jarosław Mikołajczyk omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 
gospodarczego usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest z terenu gminy 
Zbąszynek. 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił projekty następujących uchwał:  
 w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną 

w Gminie Zbąszynek na lata 2009-2013 
 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 

lata 2009-2013 
Konwent skierował omówione projekty uchwał pod obrady Komisji. 
 
Ponadto Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że przedmiotem posiedzeń 
Komisji będzie również uchwalenie stawek podatku oraz opłat lokalnych na 2010 rok. 
Członkowie Konwentu otrzymali stosowne projekty uchwał wraz z proponowanymi stawkami 
podatków i opłat. 

  
W sprawach bieżących 
 
Radny Ryszard Dembniak zapytał kiedy zostanie wykonany podjazd dla osób 
niepełnosprawnych do budynku Urzędu? 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza poinformował, że podjazd zaplanowany jest do 
wykonania w przyszłym roku. 
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Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur      
 
Protokół  otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Główny księgowy 
4. Przewodniczący Rady 

 
 


